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   PLE EXTRAORDINARI.  7 DE JUNY DE 2017. 
 
 
El ple, que compta amb la presència de tots els regidors i regidores, excepte Jordi Xauber de JxC, 
s’inicia amb l’aprovació per unanimitat de les actes dels anterior plens. 
 
AUGMENT DE LA CONVOCATORIA D' AJUTS EN ESPECIE 2023 
 
L’equip de govern presenta una proposta 
d’augment dels “ajuts en espècie”, és a dir, 
l’ajut econòmic a persones en risc d’exclusió 
social per tal de poder comprar aliments bàsics. 
VdC-CUP diu que aquesta proposta evidencia 
de nou la greu situació que estem vivint a nivell 
econòmic i la dificultat que estan tenint moltes 
famílies per fer una cosa tan bàsica i essencial 
com és menjar. La urgència per revertir aquest 
model econòmic que ofega a les classes 
treballadores és evidentíssim, i qui vulgui vestir-ho com una cosa conjuntural o passatgera és que 
no vol veure quina és la realitat. Exposen que hi votaran a favor perquè des de l’Ajuntament s’ha 
de seguir ajudant a les famílies que ho necessitin, malgrat són conscients que aquesta no és la 
solució ideal, sinó que més aviat és un pedaç que com a mínim fa que moltes famílies no passin 
fam. S’aprova per unanimitat. 
 
Tot seguit es vota una modificació de crèdit (modificació del pressupost) que inclou algunes 
despeses corrent, el conveni amb els gegants i també les ajudes socials proposades en el punt 
anterior. S’aprova amb els vots a favor d’ERC, VdC-CUP i JxC, mentre que el PSC i C’S s’abstenen. 
També s’aprova, aquest cop per unanimitat, el reconeixement de factures presentades fora de 
temps, majoritàriament de subministraments. A continuació es dóna compte al ple de la 
liquidació del pressupost 2022 de l’Ajuntament, de l’Escola Bressol Vailets i del Molí Paperer de 
Capellades. El punt és informatiu, i per tant no es vota. També s’aprova (per unanimitat) la 
pròrroga del conveni de col·laboració entre el Museu Nacional de la Ciència i de la Tècnica de 
Catalunya i l’Ajuntament de Capellades per a la gestió del Museu Molí Paperer de Capellades.  
 
CONVENI DE COL·LABORACIÓ PEL PLA EDUCACTIU DE L’ENTORN 
 
Des de l’equip de govern s’explica que aquest conveni, entre l’Ajuntament i el Departament 
d’Educació de la Generalitat, pel desplegament del PEE, és una qüestió estratègica que permet 
fomentar la cohesió social del jovent capelladí, apostant a més per la cultura i la llengua catalana. 
L’Ajuntament hi ha donat suport des del 2007, i des de llavors s’ha dotat d’eines per 
desenvolupar-lo, com per exemple la creació de la plaça de tècnic de joventut. Els diferents grups 
s’hi mostren favorables. VdC-CUP comenta que sempre han apostat pel PEE de manera clara, 
perquè possiblement sigui l’espai de coordinació i decisió política en l’àmbit de l’educació que 
s’ocupa de qüestions tan greus com l’alt abandó prematur escolar que existeix en aquest país, les 
desigualtats socioeconòmiques que pateixen les famílies o la voluntat de donar veu als infants 
d’aquest poble com s’ha fet amb el Consell d’Infants. Diuen que l’impuls d’aquest espai ha estat 
clar i molt important per VdC-CUP, fins al punt que ha acabat esdevenint el lloc on es decideix on 
destinar els recursos econòmics i quines accions educatives es duen a terme al llarg del curs més 
enllà de l’horari lectiu i de les parets dels centres educatius. S’aprova per unanimitat. 
 

Amb aquesta publicació us volem informar d’allò que es parla en el Ple Municipal, de manera més resumida i lleugera. 
Alhora, us volem animar a assistir i participar activament en els plens, i a que feu ús del torn obert de paraula. Podeu 
trobar totes les publicacions del “Ple al Carrer” a la nostra web, www.viladecapellades.cat, així com els vídeos dels 
plens al canal de YouTube de l’Ajuntament. 

PLE ORDINARI 17 DE MAIG DE 2023



Tot seguit, s’aprova per unanimitat el conveni de col·laboració pel desenvolupament del Catàleg 
de Serveis del Departament de Benestar Social i Atenció a la Ciutadania del Consell Comarcal de 
l’Anoia. També es dóna compte del decrets d’alcaldia del darrer mes. 
 
ADHESIÓ A L’ASSOCACIÓ DEL PARC AGRARI DE LA CONCA D’ÒDENA  
 
Es porta a ple la proposta d’aprovació de l’adhesió a l’Assocació del Parc Agrari de la Conca 
d’Òdena, l’aprovació dels seus estatuts i la designació de representant de l’Ajuntament de 
Capellades. S’explica que és una associació privada promoguda pel Consell Comarcal de l’Anoia, i 
integrada per diverses entitats i associacions de la Conca, a més dels ajuntaments de 15 municipis. 
Funcionarà com un “paraigua administratiu” a banda del Consell Comarcal, per intentar arribar 
allà on no arriba l’ens comarcal. Es centrarà sobretot en promocionar l’activitat agrària, però 
també a nivell de promoció cultural i turística. JxC es mostra escèptic un cop llegits els estatuts. 
Diuen que hi ha altres entitats i associacions o administracions que poden fer aquestes activitats. 
VdC-CUP explica que hi donarà suport, tot i que hi ha dubtes en alguns aspectes; però que en 
general, creuen necessari aprovar-lo per tal que el Parc Agrari comenci a funcionar de debò i agafi 
rodatge. Comenten que es fixen sobretot en l’aposta que s’està fent per enfortir un sector 
històricament desatès i que és clau per tal d’assegurar la sobirania alimentària. S’aprova amb els 
vots a favor de tots els grups excepte JxC, que s’absté. 
 
CONVENIS DE COL·LABORACIÓ AMB EL GRUP TEATRAL, L’AGRUPACIÓ 
FOTOGRÀFICA, L’ESBART DANSOT, ELS GEGANTERS I l’ENTITAT XARXA 
 

Es porten a ple diversos convenis de 
col·laboració amb diverses entitats culturals de 
Capellades. Alguns d’aquests convenis són 
habituals i es renoven de la mateixa manera 
com s’ha fets als darrer anys, però alguns són 
nous. Destaca el conveni de col·laboració amb 
l’Esbart Dansot, ja que celebren el seu 50è 
aniversari: està previst un acte commemoratiu 
i un intercanvi amb una entitat de Bulgària, i 
per tant, es dota el conveni amb 4.500 €. Des 
de l’equip de govern s’explica que fan la 

proposta d’aquests convenis per una raó de calendari, ja que els volen deixar signats abans 
d’acabar la legislatura. Els diferents grups es mostren favorables amb els diferents convenis, 
excepte C’S amb el conveni de l’Esbart Dansot, ja que al conveni es fa referencia a la unitat dels 
Països Catalans. VdC-CUP exposa que no veuen adient aprovar aquests convenis en període de 
campanya electoral, però diuen que hi votaran a favor per no perjudicar a la feina de les entitats 
afectades. També posen sobre la taula que cal repensar la formula col·laboració amb les entitats 
culturals perquè no es generin greuges comparatius entre unes i altres. Pensen que cal pensar en 
un model similar amb el que ja es fa amb les entitats esportives o les entitats juvenils, que obrin la 
porta a un accés més democràtic i equitatiu del suport econòmic que l’Ajuntament fa amb 
aquestes. S’aproven tots els punts amb els vots a favor de tots els grups, excepte el conveni de 
l’Esbart Dansot que és votat en contra pel grup de C’S. 
 
A continuació s’aprova per unanimitat la convocatòria de subvencions a les entitats esportives per 
l’any 2023. I també s’aprova per unanimitat la convocatòria de subvencions per a les activitats 
organitzades per les entitats juvenils de capellades per l’any 2023. 
 
PRECS I PREGUNTES 
 
Al torn de precs i preguntes, cap dels grups que formen part del consistori hi té res a dir. Arribats 
a aquest punt, es dóna per acabat el ple, tot i que abans l’alcalde diu que es farà l’últim ple de la 
legislatura el dia 4 de juny, en el que només es votarà l’acta d’aquest ple, a no ser que hi hagi 
algun punt d’urgència. 
 


